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Zapytanie

ws. planów skomunikowania tramwajowego kampusu akademickiego na Morasku

Szanowny Panie Prezydencie,



najbliższe połączenie tramwajowe dla kampusu akademickiego na Morasku znajduje się 
na Os. Sobieskiego, a ewentualne przedłużenie torowiska jest znacząco utrudnione przez 
linię kolejową. Niemniej, co jakiś czas i szczególnie wśród studentów, pojawiają się 
rozważania o potencjalnym wybudowaniu łącznika, umożliwiającego bezpośrednie 
połączenie tramwajowe z kampusem.



W związku z tym zwracam się z niniejszym zapytaniem

 Jakie warianty połączenia tramwajowego kampusu na Morasku z linią PST były 
dotychczas analizowane

 Czy w przeszłości Miasto włączyło do rozmów o przedłużeniu torowiska na 
Morasko Uniwersytet im. Adama Mickiewicza i jeżeli tak, to jaki stosunek do 
pomysłu przedstawiało kierownictwo Uniwersytetu?



Z góry dziękuję za odpowiedź.

Z wyrazami szacunku,


